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W zwiqzku z interpelacj4 wniesionq podczas obrad lll sesji Rady Miasta dotyczqcq

wynagrodzen pracownik6w instytucji bud2etowych tj. pracownik6w DPS, obstugi szk6l i pzedszkoli,

2lobk6w iinnych, chcg zapewnii, i2 mam 5wiadomo36,2e istnieje taka potzeba.

Aktualnie dokonujemy pelnej analizy pordwnawczej dotyczqcej wynagrodzeri na konkretnych

stanowrskach, zar6wno w jednostkach zwiqzanych z pomocq spolecznq iwsparciem rodziny, jak

i w jednostkach systemu o6wiaty

Celem naszych aktualnych dzialari jest poszukiwanie takich rozwiqzari, za pomocq kt6rych mo2liwe

bgdzie uruchomienie Srodk6w flnansowych z pzeznaczeniem na podwy2ki dla pracownik6w wszystkich

jednostek w ciqgu kilku najbli2szych lat, a nie tylko w 2019 roku.

Liczg na szerokq i owocnq wspolpracg pzy realizacji tych dzialari z Radq Miasta Woclawek

obecnej kadencji.

Jednocze5nie informujq,2e w sprawie regulacji plac w DPS-ach wystgpowali pracownicy tych

jednostek oraz Posel na Sejm RP - Joanna Borowiak. Odpowiedzi podobnej tre6ci zostaly skierowane

do zainteresowanych.

Natomiast pracownicy administracji iobslugi plac6wek oswiatowych w roku bie2qcym otzymali dwie

podwy2ki, pienrusza t0 150 zl brutto, druga to 70 zl brutto. Obie z wyr6wnaniem od 1 stycznia 2018 r.

Z danych pozyskanych przez Wydzial Edukacji od dyrektorow szkol i plac6wek wynika, i2 kwoty

podwy2ek dla pracownik6w administracji oraz obslugi zostaly zr62nicowane.

Pzy okre6laniu wysoko5ci podwy2ek dla pramwnik6w dyrektozy kierowali sig zakresem czynnoSci,

poziomem odpowiedzialnosci, powiezeniem dodatkowych zadafi, zaangalowaniem pracownik6w,

dyspozycyjno5ciq i sta2em Wacy oez minimalizowaniem splaszczenia plac pomigdzy grupami

pracownik6w administracji i obslugi.



Wszyscy dyektorzy w odpowiedzi na pro$Q Wydlalu Edukacji konsulbwali wysoko5d podwyrek ze

aviq.zkami zawodowymi dziahj4cymi na terenie pszczeg6lnych szk6l oraz analizowali mo2lirvo3,6

glaszczenia wynagrodzenia pzed i po podlyzce.

W zwiqku z tym, po pzeprowadzeniu analizy wynagrodzef na poszczeg6lnych stanowiskach

podejmg stosowne decyzje.


